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Ryszard Saltarski
Radny Miasta i Gminy 
Sobótka
55-050 Sobótka
ul.Rynek 1                                                                                                        Sobótka 02.05.2023 

                                                                                                            Burmistrz Miasta i Gminy
                                                                                                                     Sobótka
                                                                                                       Za pośrednictwem Przewodniczącej
                                                                                                        Rady Miejskiej w Sobótce

                                                                      Interpelacja

        Zwracam się z interpelacją dotyczącą istotnych spraw dla mieszkańców naszego Miasta i Gminy
Sobótka.
Po pierwsze proszę o udzielenie ustnej odpowiedzi na najbliższej sesji Rady M i G Sobótka na poniżej
poruszone problemy.
      Dlaczego podczas projektowania modernizacji chodnika przy ulicy Świdnickiej w Sobótce nie
przewidziano tego że po wykonaniu robót nastąpi problem z zalewaniem drogi i chodnika wodami
gruntowymi. Zaznaczam że problem ten istniał od lat a bardzo nasilił się po modernizacji. Tak duże
ilości wody wpływające na drogę z lasu i gruntu są bardzo poważnym zagrożeniem dla użytkowników
tej drogi. Proszę o rzetelną i merytoryczną odpowiedz dla mieszkańców na najbliższej sesji. W
załączeniu materiały filmowe.
      Następna sprawa to budowa parkingów przy ulicy Leśnej w Sobótce prace trwają od około dwóch
lat lecz od roku nic się nie dzieje a dziura pomiędzy starą drogą a nowym parkingiem zagraża
użytkownikom tej drogi w załączeniu przesyłam zdjęcia. 
      Kto wydał zezwolenie na wywóz odpadów powstałych przy budowie ścieżek rowerowych na
działkę Skarbu Państwa róg ul. Świdnickiej i Sokolej czy jest zezwolenie na zasypanie nieczynnego
obecnie zbiorczego szamba i podniesienie terenu o 2 metry w załączeniu zdjęcie.
      Proszę o sprawdzenie który inwestor lub inna osoba wywiozła odpady na drogę dojazdową do
działki nr12/1 AM18 obręb Strzeblów ul. Sokola w załączeniu zdjęcie.
      Jeszcze jedna sprawa która spędza mi sen z oczu to szubienice zamontowane nad nowo
wybudowanymi  ścieżkami rowerowymi. Dlaczego muszą one zajmować 1/3 chodnika a pas
przydrożny ma kilka metrów. Czy musi dojść do tragedii bo ktoś rozbije głowę jak walnie w to
niesamowite urządzenie załączam zdjęcie.
     W związku że mam problemy z krtanią i muszę oszczędzać aparat wymowy proszę żeby przed

Interpelacja

1 z 10 05.05.2023, 08:37



udzieleniem odpowiedzi na zadane pytania ktoś z Rady lub Urzędu odczytał moją interpelację. Z góry
serdecznie dziękuję.

                                                                                                                    Z poważaniem
                                                                                                             Radny Ryszard Saltarski

20230502_085954.jpg

Interpelacja

2 z 10 05.05.2023, 08:37



Interpelacja

3 z 10 05.05.2023, 08:37



20230425_152836.jpg

Interpelacja

4 z 10 05.05.2023, 08:37



Interpelacja

5 z 10 05.05.2023, 08:37



20230502_092802.jpg

Interpelacja

6 z 10 05.05.2023, 08:37



Interpelacja

7 z 10 05.05.2023, 08:37



20230502_092015.jpg

Interpelacja

8 z 10 05.05.2023, 08:37



Interpelacja

9 z 10 05.05.2023, 08:37



Załączniki:

20230502_085954.jpg 2,9 MB

20230425_152836.jpg 2,3 MB

20230425_153116.mp4 59,4 MB

20230502_092802.jpg 6,2 MB

20230502_092015.jpg 4,3 MB

Interpelacja

10 z 10 05.05.2023, 08:37


